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Protokół Nr XXXVII.2021 

z obrad XXXVII sesji nadzwyczajnej Rady Miejskiej w Halinowie w trybie zdalnym  

z wykorzystaniem środków porozumiewania się na odległość 

w dniu 3 listopada 2021 roku 

1. Otwarcie obrad sesji 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński przed rozpoczęciem sesji 

sprawdził obecność sołtysów sołectw z terenu gminy Halinów. Następnie mówca poinformował, że obrady 

Rady Miejskiej w Halinowie są rejestrowane i transmitowane za pomocą urządzeń nagrywających obraz  

i dźwięk. Osoby uczestniczące w sesji wyrażają zgodę na przetwarzanie i upublicznianie swoich danych 

osobowych, zgodnie z zapisami unijnego rozporządzenia o ochronie danych osobowych (RODO). 

W kolejnej części punktu pierwszego, Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie poinformował  

o wniosku Burmistrza Halinowa Adama Ciszkowskiego1 z dnia 28 października 2021 roku, na podstawie 

którego została zwołana sesja nadzwyczajna w trybie zdalnym z wykorzystaniem środków 

porozumiewania się na odległość. Następnie o godzinie 1531 otworzył obrady zdalnej XXXVII sesji 

nadzwyczajnej Rady Miejskiej w Halinowie.  

Zawiadomienia o sesji2 wraz z porządkiem obrad i materiałami zostały radnym przekazane elektronicznie 

za pośrednictwem skrzynki e-mailowej oraz systemu eSesja.  

2. Stwierdzenie quorum Rady Miejskiej w Halinowie 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński poprosił radnych Rady 

Miejskiej w Halinowie o potwierdzenie obecności3 w systemie eSesja. Następnie stwierdził quorum Rady 

w liczbie 12 radnych (nieobecni radni to: Pan Lesław Królak, Pan Dawid Wojda i Pani Edyta 

Woźniakowska) i uznał prawomocność obrad. 

Z powodu problemów technicznych Pan Jan Stankiewicz nie mógł zaznaczyć swojej obecności w systemie 

eSesja, dlatego zgłosił swoją obecność ustnie.  

3. Przyjęcie porządku obrad 

Sekretarz Halinowa Pan Robert Grubek poprosił o zmianę porządku obrad poprzez zdjęcie punktu nr 6 

w sprawie projektu uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie utworzenia Związku powiatowo-

gminnego „Powiatowo-gminny związek transportu publicznego Powiatu Mińskiego” – Druk Nr 361 oraz 

punktu nr 7 w sprawie projektu uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie przyjęcia Statutu związku 

powiatowo-gminnego „Powiatowo-gminny związek transportu publicznego Powiatu Mińskiego” – Druk 

Nr 362 oraz poprosił również o dodanie nowego punktu „Analiza oświadczeń majątkowych”.  

Przed przystąpieniem do głosowania nad porządkiem obrad, Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie 

Pan Marcin Pietrusiński poprosił o sprawdzenie quorum z powodu dołączenia radnego Pana Dawida 

Wojdy do obrad sesji w trybie zdalnym.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński stwierdził quorum Rady 

Miejskiej w Halinowie w liczbie 13 radnych (nieobecni radni to: Pan Lesław Królak i Pani Edyta 

Woźniakowska).  

Z powodu problemów technicznych Pan Jan Stankiewicz nie mógł zaznaczyć swojej obecności w systemie 

eSesja, dlatego zgłosił swoją obecność ustnie.  

                                                 
1 Załącznik nr 1 do protokołu z obrad XXXVII sesji nadzwyczajnej Rady Miejskiej w Halinowie w trybie zdalnym z wykorzystaniem 

środków porozumiewania się na odległość w dniu 3 listopada 2021 roku. 
2 Załącznik nr 2 do protokołu z obrad XXXVII sesji nadzwyczajnej Rady Miejskiej w Halinowie w trybie zdalnym z wykorzystaniem 

środków porozumiewania się na odległość w dniu 3 listopada 2021 roku. 
3 Załącznik nr 3 do protokołu z obrad XXXVII sesji nadzwyczajnej Rady Miejskiej w Halinowie w trybie zdalnym z wykorzystaniem 

środków porozumiewania się na odległość w dniu 3 listopada 2021 roku. 
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W związku z brakiem uwag do porządku obrad, Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin 

Pietrusiński poprosił o przystąpienie do głosowania. 

Głosowanie nad przyjęciem porządku obrad 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 12 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 12,  

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 

Porządek obrad został przyjęty. 

Nieobecni podczas głosowania: Pani Edyta Woźniakowska, Pan Lesław Królak. 

Z powodu problemów technicznych Pan Jan Stankiewicz nie mógł wziąć udziału w głosowaniu.  

 

Porządek obrad XXXVII sesji nadzwyczajnej w dniu 3 listopada 2021 roku: 

1. Otwarcie obrad sesji. 

2. Stwierdzenie quorum Rady Miejskiej w Halinowie. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Informacja na temat budowy linii 400 kV Kozienice – Miłosna. 

5. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie utworzenia jednostki organizacyjnej Gminy 

Halinów - Centrum Usług Wspólnych w Halinowie oraz nadania jej statutu – Druk Nr 360 

6. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie utworzenia Związku powiatowo-gminnego 

„Powiatowo-gminny związek transportu publicznego Powiatu Mińskiego” – Druk Nr 361 

7. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie przyjęcia Statutu związku powiatowo-

gminnego „Powiatowo-gminny związek transportu publicznego Powiatu Mińskiego” – Druk Nr 362 

8. Analiza oświadczeń majątkowych. 

9. Zamknięcie sesji.  

 

4. Informacja na temat budowy linii 400 kV Kozienice – Miłosna  

Przedstawiciele Polskich Sieci Energetycznych w formie prezentacji multimedialnej4 udzielili informacji 

na temat budowy linii 400 kV Kozienice – Miłosna. 

Radny Pan Dawid Wojda zapytał o słupy linii energetycznych – czy nowe słupy będą stawiane w 

miejsce starych słupów?  

Pan Michał Wójcik technik budowy z PSE odpowiedział, iż nowe słupy będą postawione obok słupów 

istniejących, chyba że jest mowa o słupach tzw. narożnych, gdzie linia zakręca. W takim wypadku aby nie 

zmieniać trasy linii słupy narożne są zlokalizowane w tych samych miejscach, a słupy przelotowe są obok 

w różnej odległości około 20 metrów od istniejącego słupa.  

Sołtys Okuniewa Pan Krzysztof Piwowarski zapytał co w sytuacji ewentualnych delikatnych uszkodzeń 

podczas np. demontażu starych słupów lub montażu nowych? Dopytał również o czas, kiedy niniejsze 

uszkodzenia zostaną naprawione – po zakończeniu prac czy jeszcze w ich trakcie?     

Pan Michał Wójcik technik budowy z PSE odpowiedział, że małe uszkodzenia np. zerwana kostka ze 

zjazdu będzie naprawiana od razu jednak, jeżeli chodzi o kompleksowe zejście z budowy to będą 

naprawiane na samym końcu po zakończeniu realizacji inwestycji.  

Sołtys Okuniewa Pan Krzysztof Piwowarski podziękował za odpowiedź oraz poprosił o kontakt do 

osoby do której będzie można zgłaszać uwagi.  

                                                 
4 Załącznik nr 4 do protokołu z obrad XXXVII sesji nadzwyczajnej Rady Miejskiej w Halinowie w trybie zdalnym z wykorzystaniem 

środków porozumiewania się na odległość w dniu 3 listopada 2021 roku. 
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Pani Ewa Zaremba z PSE odpowiedziała, że na plakatach będzie zamieszczony numer telefonu dla 

właścicieli działek. Dodała także, że wszyscy właściciele są informowani przez terenowych 

przedstawicieli PSE.  

Radny Pan Dawid Wojda zapytał, kiedy na terenie gminy Halinów rozpoczną się te prace?  

Pan Michał Wójcik technik budowy z PSE odpowiedział, że rozpoczęcie robót jest planowane na 

terenie gminy Halinów na przełomie roku, a więc koniec grudnia – początek stycznia.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński zapytał, czy rozpoczęcie prac 

będzie się wiązało z częstymi technicznymi włączeniami prądu?   

Pan Michał Wójcik technik budowy z PSE odpowiedział, że same prace związane z budową linii 

wysokiego napięcia 400 kV w żaden sposób nie będą wpływały na ograniczenia w dostawie energii, 

natomiast będą również wykonywane prace związane z usuwaniem kolizji tzn. zakopywaniem linii 

średniego i niskiego napięcia w miejscach krzyżowania się z linią wysokiego napięcia i podczas tego 

rodzaju robót mogą wystąpić przerwy do dostawie energii. Dodał jeszcze, że pracownicy PSE będą się 

starali korzystać z agregatów prądotwórczych aby te przerwy w dostawie prądu zminimalizować jak 

najbardziej. Poinformował jeszcze, że o przerwach w dostawie energii będą obwieszczenia więc 

mieszkańcy będą informowani w których rejonach może nastąpić przerwa w dostawie energii.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński zapytał, czy wspomniane 

agregaty będą zasilać całe miejscowości czy tylko swoje urządzenia i maszyny?  

Pan Michał Wójcik technik budowy z PSE odpowiedział, że agregaty są podstawione pod stacje 

elektromagnetyczne.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński zapytał, czy wspomniane 

agregaty są w stanie zasilić część miejscowości?  

Pan Michał Wójcik technik budowy z PSE odpowiedział twierdząco. Dodał również, że tutaj jest mowa 

o przebudowie średniego napięcia.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński zapytał, czy jest dużo takich 

kolizji na terenie gminy Halinów?  

Pan Michał Wójcik technik budowy z PSE odpowiedział, że w tym momencie nie jest w stanie 

odpowiedzieć na to pytanie.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński sprostował, że chodziło o 

określenie czy są to kolizje bardziej sporadyczne czy częste.  

Pan Michał Wójcik technik budowy z PSE powiedział, że obecnie jest odcinek o długości 2 kilometrów, 

a więc jest możliwe maksymalnie kilka kolizji przy drogach, ponieważ linie niskiego napięcia zasadniczo 

biegną wzdłuż drogi. Na koniec wypowiedzi oszacował, że tych kolizji może być około czterech.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński na zakończenie dyskusji życzył 

sprawnego i szybkiego przeprowadzenia inwestycji oraz podziękował przedstawicielom Polskich Sieci 

Energetycznych za obecność na sesji.  

 

5. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie utworzenia jednostki organizacyjnej 

Gminy Halinów - Centrum Usług Wspólnych w Halinowie oraz nadania jej statutu – Druk  

Nr 360 

Projekt uchwały omówił Sekretarz Halinowa Pan Robert Grubek.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński poinformował, że na Komisji 

która odbyła się w dniu 2 listopada 2021 roku, projekt niniejszej uchwały został jednogłośnie 

zaopiniowany pozytywnie.  

Radny Pan Dawid Wojda powiedział, że po dyskusji, która wynikła podczas ostatniej Komisji stwierdza, 

iż Centrum Usług Wspólnych jest potrzebne. Wspomniał również, że przez rozrastanie się gminy Halinów 
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zarządzanie zasobami ludzkimi i materialnymi staje się coraz trudniejsze dlatego też zostaje powołana 

instytucja, która centralizuje zarządzanie, szczególnie oświatowymi jednostkami.  

Radny Pan Przemysław Jeznach zapytał odnośnie budowy dwóch placówek oświatowych jednej w 

Hipolitowie drugiej w Długiej Szlacheckiej, czy te placówki automatycznie zostaną włączone do CUW-u, 

czy trzeba będzie głosować nad tym?  

Sekretarz Halinowa Pan Robert Grubek odpowiedział, że trzeba będzie głosować.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński poinformował, że na Komisji 

była poruszana wyżej wspomniana kwestia oraz że stwierdzono, iż najlepiej będzie głosować nad nową 

placówką oświatową aby niniejszej uchwały nie podważył Wojewoda.     

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński przed głosowaniem nad 

projektem uchwały stwierdził quorum Rady w liczbie 12 radnych (nieobecni radni: Pan Lesław Królak, 

Pan Przemysław Mirosz i Pan Jan Stankiewicz).   

Głosowanie projektu uchwały utworzenia jednostki organizacyjnej Gminy Halinów - Centrum Usług 

Wspólnych w Halinowie oraz nadania jej statutu – Druk Nr 360 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 12 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 12,  

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 

Porządek obrad został przyjęty. 

Nieobecni podczas głosowania: Pan Lesław Królak, Pan Jan Stankiewicz i Pan Przemysław Mirosz.  

 

6. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie utworzenia Związku powiatowo-

gminnego „Powiatowo-gminny związek transportu publicznego Powiatu Mińskiego” – Druk Nr 361 

(Punkt zdjęty z porządku obrad) 

7. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie przyjęcia Statutu związku powiatowo-

gminnego „Powiatowo-gminny związek transportu publicznego Powiatu Mińskiego” – Druk Nr 362 

(Punkt zdjęty z porządku obrad) 

 

8. Analiza oświadczeń majątkowych  

 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński przedstawił analizę oświadczeń 

majątkowych Burmistrza Halinowa Pana Adama Cieszkowskiego i Radnych Rady Miejskiej w Halinowie.  

Sekretarz Halinowa Pan Robert Grubek przedstawił analizę oświadczeń majątkowych urzędników 

Urzędu Miejskiego w Halinowie i pracowników jednostek podległych Urzędowi Miejskiemu w 

Halinowie.  

Sekretarz Halinowa Pan Robert Grubek przedstawił nowego pracownika Urzędu Miejskiego w 

Halinowie – Panią Balbinę Pawlikowską, która od początku listopada bieżącego roku będzie się 

zajmowała obsługą Rady Miejskiej w Halinowie.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński serdecznie powitał nowego 

pracownika, życząc sukcesów w imieniu swoim oraz Rady Miejskiej w Halinowie oraz podziękował za 

dobrą pracę Pani Klaudii Szulim – pracownikowi, który obejmował dotychczas stanowisko obsługi Rady 

Miejskiej w Halinowie.   

Radny Pan Przemysław Jeznach zapytał, na jakim etapie jest rozbudowa szkoły w Okuniewie?  

Sekretarz Halinowa Pan Robert Grubek odpowiedział, że rozbudowa szkoły w Okuniewie jest na 

etapie uzyskiwania pozwolenia na budowę.  



5 

 

Sołtys Długiej Szlacheckiej Pan Marcin Juszczak zapytał czy ulica Spokojna prowadząca do 

cmentarza, która obecnie jest remontowana jest w związku z tym jednokierunkowa?  

Sekretarz Halinowa Pan Robert Grubek odpowiedział, że jest to kwestia organizacji ruchu i uzyskania 

odpowiednich zgód. Poinformował również, że na tą chwilę nie ma jeszcze takiej decyzji.  

 

9. Zamknięcie sesji.  

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin 

Pietrusiński w dniu 3 listopada 2021 roku o godz. 1629 zamknął obrady XXXVII sesji nadzwyczajnej 

Rady Miejskiej w Halinowie w trybie zdalnym z wykorzystaniem środków porozumiewania się 

na odległość. 

Przewodniczący  

Rady Miejskiej w Halinowie 

/-/ Marcin Pietrusiński 

 

Protokół sporządziła: 

/-/ Balbina Pawlikowska 

 

Wykaz załącznikówi do protokołu z obrad XXXVII sesji nadzwyczajnej Rady Miejskiej w Halinowie w dniu  

3 listopada 2021 roku: 

1. Załącznik nr 1 – wniosek Burmistrza Halinowa z dnia 28 października 2021 roku o zwołanie sesji nadzwyczajnej  

w trybie zdalnym z wykorzystaniem środków porozumiewania się na odległość. 

2. Załącznik nr 2 – zawiadomienie o XXXVII sesji nadzwyczajnej Rady Miejskiej w Halinowie w trybie zdalnym 

z wykorzystaniem środków porozumiewania się na odległość w dniu 3 listopada 2021 roku.  

3. Załącznik nr 3 – lista obecności z obrad XXXVII sesji nadzwyczajnej Rady Miejskiej w Halinowie w trybie 

zdalnym z wykorzystaniem środków porozumiewania się na odległość w dniu 3 listopada 2021 roku. 

4. Załącznik nr 4 – prezentacja multimedialna dotycząca budowy linii 400 kV Kozienice – Miłosna. 
 

                                                 
1 Załączniki dostępne w Biurze Rady Miejskiej w Halinowie. 

 

 

 


